
Svar och rekommenda.oner från Haghultas samfällighetsförenings 
styrelse gällande mo.onerna .ll Årsstämman 2022 

Mo.on – vår gemensamma samfälliga mark i Haghulta 
Styrelsen anser a+ det är vik1gt a+ de gångstråk och den samfälliga mark som finns i 
området är 1llgänglig som gemensam mark och inte upplevs som privat tomt. Styrelsen yrkar 
därför bifall på mo1onen. 

Mo.on – bygga utegym i anslutning .ll Haghultas äng 
Frågan om utegym har varit uppe för diskussion i styrelsen e+ antal gånger e@er a+ flera 
olika medlemmar har e@erfrågat sådant. Styrelsen tror a+ e+ utegym kan vara a+rak1vt för 
området och yrkar bifall på mo1onen.  

Mo.on – vaAen och el .ll ängen 
De senaste åren har fotbollsplanen spolats, 1ll stor glädje för framförallt områdets unga. 
De+a underlä+as givetvis om det finns va+en a+ 1llgå i anslutning 1ll ängen. Styrelsen ställer 
sig posi1v el och va+en och yrkar bifall på mo1onen.  
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